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J. Montague Belmore was perplexed. He and a motley group of revelers at a seaside
party followed neighbor Boland though a pea-soup fog to the edge of a cliff where the
chased man apparently jumped to his death. The only problem was that there was no
body! All that could be found were his hat and coat. So Inspector Tyson was called in
and the mystery is now afoot—in more ways than one. This 1954 novel by New Zealand
author Norman Berrow reads like a travelogue of the picturesque environs of Sydney,
Australia, as well as a top-drawer murder mystery. When the bodies start piling up it’s
all J. Montague Belmore can do to keep from joining the roster of corpses himself!
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侦探是疯子，证人是瞎子，读者是傻子。简介【https://www.douban.com/note/76673
2087/】
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消失的诡计有点复杂但略老套

-----------------------------
密室圣经No.163.这本的案情不但复杂而且让人摸不到头脑：无缘无故的不可能消失，
令人费解的凶杀，连死者死的也是莫名其妙找不到原因.《撒旦的足迹》中最大的问题
同样出现在本书中，那就是凶手过于明显，呈现出一种“只能是某”的情形，而核心不
可能消失诡计又比较简单导致本作整体水平下降不少.不过，在构造这个诡计的时候诺
曼使用了一种卡尔曾经使用过的方法，这招骗人很有点厉害，我两次都被骗了.圣经的
泄底过于简单，因此尽管这部作品差强人意，但还是建议阅读，起码前2/3部分悬念感
保持的很好
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书评

故事发生在澳大利亚的一个海边小村，Boland先生在外出钓鱼时，家里来了几位客人
，而他一见到客人却说了一堆莫名其妙的话转身就跑，在众目睽睽之下跑向悬崖并跳了
下去。然而一百多英尺高的悬崖下方，除了他的帽子和外套却空无一物。Boland先生
就这么人间蒸发了！ 新西兰作家Nor...  
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